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                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 01.02.2014 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna februarie 
conform convocatorului înregistrat la nr.291/27.01.2014. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu şi dl.Vizonie 
fiind absenţi motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care 
este aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  adoptarea bugetului local pe anul 2014. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

2.Raportul de activitate al consilierului juridic Niţi Elena Mădălina pe anul 
2013. 

                               Raportează:Niţi Elena Mădălina 
              3.Discuţii,întrebări,interpelări  
 Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.Săndulescu:Au fost probleme în comună cu codul portocaliu? 
 Dl.primar:Vremea rea a început în weekend.Au fost probleme la Mieşti pe 
drumul de la Ibăneşti până la bază.Dl.prefect a trimis o volă şi de alaltăieri s-a degajat 
drumul .S-a intervenit la cei cu dializă şi la Cepeşti la o familie cu o femeie 
gravidă.Ieri la Mieşti am avut un deces , am ajutat familia să facă cumpărăturile şi s-a 
intervenit pe drumul de pe izlaz să poată să ajungă la Biserica de la Capul Piscului. 
 Am solicitat salvarea pentru Lucică şi concubina lui ,pentru că am primit adresă 
de la prefectură să intervenim la cei bolnavi psihic şi la persoanele vârstnice singure. 
 Dl.Săndulescu:Dacă ştiţi cazuri cu bătrâni izolaţi care nu au lemne să ne spuneţi. 
 Dl.primar:Pe Adi l-am dus la spital la Scorniceşti ,şi culmea ,la analize nu i-a 
mai ieşit TBC.S-a vindecat şi nu au mai avut motiv să-l ţină acolo. 
 Dl.Niţi:I-au dat vreun billet de ieşire din spital? 
 D-na Berbecaru:Are o scrisoare medicală,dar medicamentele prescrise se 
compensează numai 50% şi nu are bani să-şi le cumpere . 
 Dl.Săndulescu:Azilul de la Spineni s-a deschis? 
 Dl.primar:La azil nu-l primesc dacă nu are bani. 
 Dl.Săndulescu:Trebuie intervenit la Slatina la D.G.A.S.P.C dacă e vreo 
posibilitate la azil 
 Dl.Niţi:L-am dus şi pe Stan,dar nu îndeplinea suma de bani. 
 Dl.Stancana:Mai trăieşte? 
 Dl.Săndulescu:Primăria trebuie să ştie de decesul lui,nu se comunică la starea 
civilă? 
 Dl.primar:Adi nu se îndură de pahar şi ţigări. 
 Dl.Popa:De motorină am beneficiat? 
 Dl.primar:Am vorbit cu dl.prefect şi ne-a spus că putem beneficia. 
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 Dl.Popa:Petrolul a pus la dispoziţia Comandamentului naţional o cantitate de 
motorină şi s-a hotărât ca în localităţile în care îşi desfăşoară activitatea să intervină cu 
utilaje. 
 Dl.primar:La noi e greu că avem drumuri multe. 
 Dl.Săndulescu:Referitor la raportul de activitate ar fi trebuit un rezumat cu 
cauzele aflate pe rolul instanţelor de judecată,câte sunt pe revendicare sau acţiuni în 
obţinerea unor drepturi,câte s-au câştigat,ce sume s-au pierdut… 
 D-na Niţi:Avem pe SC Contina ,care ne-a câştigat pentru penalităţi de întârziere 
de 270 de milioane de lei vechi,pentru că a avut prevăzută în contract o clauză abuzivă 
de 1,5% pe zi de întârziere.Datorită faptului că nu le-am putut onora plata  la timp ne-a 
acţionat în instanţă. 
 Dl.Niţi:Şi numai pe penalităţi? 
 Dl.primar:Valoarea contractului a fost de 180 de milioane,iar penalităţile 270 la 
cre se mai adaugă 3000 penalităţi la penalităţi. 
 După cum ştiţi,la Şcoala Spătaru a fost o sponsorizare de 40.000 de euro.N-au 
ajuns banii ăia şi Nelu a mai făcut un contract nou cu o clauză abuzivă.Aceste sume nu 
au fost prevăzute în buget,iar după ce am câştigat mandatul de primar ,m-a sunat cel 
de la Contina să-i dau banii.I-am spus că o să-i dau după ce modific bugetul ,ca să-i 
pot prevedea.Ne-a dat în judecată şi ne-a cîştigat. 
 Dl.Tudosiea:A fost făcut cu cap. 
 D-na Niţi:Am făcut întâmpinare ,dar instanţa nu a ţinut cont. 
 Dl.primar:O să aştept să se termine mai multe procese să pot să fac o acţiune 
împotriva fostului primar. 
 Cu Allavesta sunt indignat că a câştigat pe baza unei facturi. 
 D-na Niţi:Am făcut contestaţie la executare. 
 Dl.primar:Avocatul Căprau mi-a spus că nu avem ce să mai facem pentru că are 
o hotărâre definitivă. 
 D-naNiţi:Am depus o acţiune în pretenţii şi ,până la soluţionare, se suspendă 
executarea. 
 Cu Curtea de Conturi nu s-a redactat hotărârea.Am sunat la Curtea de Apel 
Craiova şi mi-au spus acest lucru. 
 Cu Petroconstruct Curtea de Conturi a constatat că nu avea reevaluate 
construcţiile,cei de la impozite şi taxe au întocmit titlu executoriu şi somaţie… 
 Dl.primar:Le-au atacat şi au câştigat.Suma s-a ridicat la 700 de milioane. 
 Dl.Săndulescu:E foarte dubios.Legea contabilităţii spune că un mijloc fix 
nereevaluat nu are cale de atac.Curtea de Contari a stabilit debitul şi instanţa nu a luat 
în seamă… 
 D-na Niţi:Am câtigat la Slatina şi la Piteşti şi la Curtea de Apel Piteşti au 
câştigat ei. 
 Dl.primar:Ar mai fi IRI COMAT şi aici trebuie să-i mulţumim d-nei secretar că 
ne-a scutit de 2 miliarde. 
 Dl.Săndulescu:Vreau să ştiu,dacă în comuna Cungrea există cetăţeni care se 
judecă pentru obţinerea titlului de proprietate pentru teren şi pădure. 
 D-na Niţi:Sigur.Burciu Floarea,Iliuţă Ion ,Preda Ilinca… 
 D-na Berbecaru :De unde e Preda Ilinca? 
 Dl.primar:Din Cepeşti. 
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 Dl.Niţi:Dacă nu s-a aprobat demolarea şcolii,cum a fost demolată? 
 
 Dl.primar:Au venit cei de la Banca Mondială şi au spus că proiectul este de 
demolare şi construire şcoală şi ce mai aşteptăm, că nu se puteau face racordurile la 
şcoala nouă. 
 Dl.Nicolescu:Ce datorii mai avem? 
 Dl.primar:Plecăm cu un handicap de  4 miliarde. 
 D-na Condoiu:Mai avem de dat bani la terenul de sport,la drumul de pe izlaz,la 
sala de festivităţi şi am prins bani pentru 2 proiecte, unul pentru locuinţele ANL şi 
unul pentru asfaltarea DC 25.Fără avizul trezoreriei nu se face nicio investiţie. 
 Dl.Săndulescu:Bugetul local în esenţă reprezintă oglinda comunei. 
 Dl.Popa:Economică. 
 Dl.Săndulescu:În şedinţa de comisie am studiat atent bugetul,sursele de 
finanţare proprii.La cheltuieli construcţia bugetară e bună,dar pe alocuri mai trebuie 
ajustat.Sper ca sumele vechi să se stingă la finele anului 2014.Avem nevoie de lucrări 
noi,investiţii noi.Avem proiecte de îndeplinit.E lucru mare să începi execuţia unui pod 
sau asfalt pe DC 25.Vă rog să faceţi economie mare la anumite capitole ca de 
exemplu: 
 -pentru furnituri de birou 200 de milioane e mult,cred că 100 sunt suficienţi 
 -la amenajarea şanţurilor trebuiesc reduse sumele 
 -pregătirea profesională redusă 
 -La Prestări Servicii 
 Una e să faci 300 de m de asfalt şi alta e să faci 800 de m.În doi ani s-ar termina. 
 După 2 ani e nevoie de o revigorare  urgentă pentru ieşirea din anonimat.Pâna la 
sfârşitul anului să punem pe picioare proiecte pentru cetăţeni şi să le punem în viaţă în 
2015.Să nu renunţăm la podul de la Baniţă.Acest pod trebuie să aibă cursul firesc. 
 Să ne gândim şi la alte proiecte.În fiecare zi pe agendă să aveţi economie şi economie. 
Veniturile primăriei sunt mari şi rezultatele nu se văd,iar noi vom fi penalizaţi.Sunt de 
acord cu bugetul local cu amendamentele pe care le-am propus. 
 Cu referatul d-nei jurist ,a precizat că s-au săvârşit multe fapte şi corectarea lor e 
greoaie.Trebuie făcut front comun cu ordonatorul de credite,secretar şi consilier 
juridic.Dacă nu vă uniţi nu reuşiţi să câştigaţi.Unde sunt disfuncţionalităţi primare, să 
tai în carne vie.Nu trebuie să se discute pe la colţuri că cineva nu îşi face datoria. 
Trebuiesc stabilite obiective precise şi cine nu-şi face treaba să înştiinţezi consiliul 
local să luăm măsurile ce se impun. 
 Dl.primar:Am moştenit o situaţie dificilă.Pe timpul mandatului meu nu veţi auzi 
asemenea probleme.Eu nu fac nimic până nu vă consult.Mă simt prost datorită 
problemelor vechi. 
 Dl.Niţi:Aceeaşi părere ca şi dl.Săndulescu .La abonametele la ziare nu e o sumă 
mare? 
 Dl.primar:Am prins acolo şi anunţurile pentru presă.La anumite proiecte se face 
un anunţ de mediu. 
 Dl.Niţi:Murguleţ dădea câte 100 de milioane.E prea mult. 
 Dl.primar:Orice licitaţie trebuie publicată. 
 Dl.Niţi:Gazele la dispensar costă 40 de milioane,iar presa 50. 
 Dl.primar:În trimestrul IV dacă nu-i cheltuim îi mutăm unde avem nevoie. 
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 Dl.Niţi:În 2013 s-a deratizat? 
 Dl.primar:S-a făcut noaptea ,în toată comuna. 
 Dl.Niţi:La şanţuri nu e cam mult 300 de milioane? 
 Dl.primar:Au fugit dalele. 
 Dl.Niţi:Câţiva mp de dale costă atât? 
 Dl.primar:Trebuiesc scoase şi făcute din nou. 
 Dl.Niţi:Noi facem ca la Bucureşti unde au scos bordurile şi au pus altele. 
 Cei de la Prestări Servicii ce activitate mai desfăşoară? 
 Dl.primar:Dvs, vreţi închiderea societăţii?Această societate colectează gunoiul 
aproape gratuit.Nu încasează nici 3 lei/lună. 
 Dl.Niţi:Ce rost are să-i dăm bani şi motorină d-lui Popescu? 
 Dl.primar:45 de milioane sunt restanţe. 
 Dl.Niţi:Ce a prestat de restanţele alea? 
 Dl.primar:Sunt drepturi salariale neachitate pentru defrişarea izlazului. 
 Dl.Niţi:Pentru izlaz au fost bani de la APIA. 
 Dl.primar:Greşeala afost atunci când au angajat mulţi oameni.Dacă nu-i păstram 
până în luna august trebuia să dăm toţi banii înapoi la şomaj. 
 Dl.Niţi:Nu-i văd rostul acestei societăţi.Gunoiul nu-l putem lua cu cei de la 
416? 
 Dl.primar:Iniţial au făcut un calcul pentru 700 de milioane,iar eu i-am 
înjumătăţit. 
 Dl.Nicolescu:Sunt singurul în zonă care plăteşte gunoi. 
 Dl.Niţi:L-aţi văzut pe Popescu pe la porţile oamenilor? 
 Dl.primar:Ştiţi cât s-a muncit să înfiinţăm societatea. 
 Dl.Niţi:Aici sunt şi nişte interese. 
 Dl.primar:Ne-a dat idea să încasăm gunoiul la primărie. 
 Dl.Niţi:Să ne dea utilajele înapoi.2 zile i-aţi dat dvs.motorină? 
 Dl.Nicolescu:Cu cei 40 de plătitori suma încasată e prea mică.Nu se poate 
introduce o taxă de 10 lei/poartă? 
 Dl.primar:Ca administrator ar trebui să încheie contracte cu cetăţenii.A fost o 
perioadă cănd încasam noi,dar oamenii refuzau să plătească. 
 Dl.Nicolescu:Nu avem baza legală. 
 Dl.Popa:Să încheie contract cu cetăţenii. 
 Dl.Săndulescu:Bugetul local trebuie adoptat.Vă propun ca să-l invitaţi la 
şedinţă,să-i cerem un raport de activitate şi să terminăm o dată cu aceste discuţii. 
 Dl.primar:Eu zic că e un lucru bun că se colectează deşeurile. 
 Dl.Niţi:Primăria nu poate colecta cu utilajele noastre? 
 Dl.Stancana:Cum aţi înfiinţat această societate? 
 Dl.Popa:Cu două mâini. 
 Dl.Stancana:Hai s-o desfiinţăm tot cu două mâîni.Faceţi un calcul câţi bani am 
dat până acum şi asfaltam DC 25 de două ori. 
 Dl.primar:Când am preluat mandatul,erau toţi angajaţi şi aveau salariile 
neachitate de 5 luni. 
 Dl:PopaEsenţa lucrurilor şi învăţămintele pe care le tragem apar dinaintea 
discuţiilor.Nu sunt relaxat că anul trecut şi mandatul trecut s-a facut cel mai mare jaf. 
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Nu se pot păpa bani cu atâta uşurinţă.În mandatul trecut am încercat să nu merg 
pe calea tăinuirii şi am avut numai necazuri,chiar şi locul 10 pe listă.Trebuie  fiecare 
să fie pus în situaţia de a răspunde personal .Dacă vine cineva să analizeze activitatea 
consiliului local din cei 4 ani toţi am fi vinovaţi pentru tăinuire,că nu am luat poziţie şi 
nu am reuşit să-l punem la respect.Se apropie 2 ani de când a plecat şi sunt unele 
obiecte de inventar pe care nu le-a dat până acum.E atât de sfidător!Factura prezentată 
poate fi interpretată în mai multe moduri.S-a emis factura,dar nu a venit bunul şi e 
ilegal,a venit bunul,dar nu l-a lăsat la primărie,şi iar e illegal.Vina o să cadă tot pe 
primărie şi consiliul local.Cei care vreţi trebuie să votăm să aducă bunurile.Să i se facă 
adresă în trei zile numitului Murgulet Ion să se clarifice situaţia. 

Dl.Tudosiea:După 2 ani? 
Dl.primar:Comisia de inventariere de anul trecut a constatat bunurile lipsă. 
Dl.Popa:Atunci cum o să le scădeţi din inventar? 
La nivel de judeţ imaginea noastră este viciată.În sondajele care se fac noi 

scădem în general pentru că nu putem face nimic.Nu ne ia nimeni capul dacă facem un 
împrumut să realizăm un obiectiv pentru a astupa gura târgului.Noi admitem să 
achităm datorii ilegale făcute de cineva şi noi nu facem nimic legal.Peste 2 ani la mulţi 
o să se facă părul alb.Mie oricum mi-a căzut. 

Sunt de acord cu bugetul.Cu raportul consilierului juridic am rămas stupefiat 
prin câte necazuri e implicată primăria şi toate conduc către acea persoană. 

Dl.Nicolescu:Nea Costele,mata în opoziţie ai beneficiat mai mult decât noi care 
eram la putere. 

Dl.Ni ţi:Pentru ziua comunei e mult 300 de milioane. 
Dl.primar:O să revenim la 200. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre şi aprobat cu 8 voturi pentru,d-na Nuţu se 

abţine. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                Preşedinte,                                Secretar, 
     Constanţa DEFTA                        Gabriela ANDRONIE 

  
 
 
   


